
VANREDNA SKUPŠTINA KIK BOKS SAVEZA CRNE GORE 

 
Vanredna Skupština Kik boks saveza Crne Gore održana je u Podgorici 01. 03. 

2021. u Podgorici. 

Sjednica je počela u 12 sati u multimedijalnoj sali Univerzitetskog sportskog 

centra. Završena je u 14 časova. 

Nakon što je konstatovano da je na sjednici prisutno svih 15 delegata klubova, 

utvrđeno je da postoji kvorum te da sjednica može da počne. 

Na startu, predsjednik Skupštine KBSCG Veselin Piletić pozdravio je prisutne, a 

potom predstavio dnevni red na sjednici: 

1. Podnošenje kandidature za organizaciju Svjetskog prvenstva za seniore 

2. Razno 

Predsjednik Skupštine kazao je da su svi tu da rade i doprinose donošenju najbolje 

odluke u interesu saveza. Podsjetio je sve prisutne da je Upravni odbor KBSCG 

održao dvije sjednice u februaru povodom kandidature za Svjetsko prvenstvo, te 

zamolio sve da aktivno učestvuju u radu Skupštine. Potom je dao riječ 

predsjedniku Saveza Ivanu Strugaru. 

Predsjednik Strugar je predstavio predstavio početnu ponudu za organizaciju i 

benefite našoj asocijaciji. Kao glavni uslov da naš savez dobije domaćinstvo naveo  

je taj da Srđan Bugarčić šef administracije WAKO Evrope i član Organizacionog 

komiteta svjetske WAKO federacije garantuje WAKO federaciji i njenom 

predsjedniku Roju Bejkeru da će organizacija proteći na najvišem nivou, te da bi iz 

tog razloga tehničku organizaciju preuzela Bugarčićeva firma “Team 011 

promotions” iz Beograda. U suprotnom, naglašeno je da naš savez nema nikakvu 

šansu da dobije organizaciju SP. Prva ponuda Srđana Bugarčića Kik boks savezu 

Crne Gore glasila je da našoj asocijaci pripadne fiksni dio zarade od 30 000 eura 

ukoliko na šampionatu budu nastupilo do hiljadu takmičara i dodatnih 20 000 eura 

ukoliko bi broj učesnika premašio tu brojku. Predsjednik Stugar je naglasio da bi u 

tom slučaju našem savezu kao organizatoru pripao i ring (vrijednosti oko 15 000 

eura), te 50 paketa opreme oficijalnog sponzora prvenstva Top Tena (vrijednosti 

oko 8 hiljada eura).  

Strugar je potom predstavio nove uslove koji su dogovoreni na Drugoj sjednici 

Upravnog odbora, a koje je Bugarčićeva firmta prihvatila. Ta ponuda je da savez 



dogovori fiksni dio finanisijske dobiti (40 000 eura), te zadrži pribavljena sredstva 

od Vlade i crnogorskih sponzora, kako u suprotnom ne bi ušao u rizik od gubitka, 

te da tehnički dio prepusti firmi iz Beograda, jer bi bilo teško samostalno 

organizovati šampionat na potrebnom nivou, te da se tako savez zaštiti od 

potencijalnih nedostataka u organizaciji i eventualnih skupih penala zbog propusta. 

Odlučeno je da se u tom slučaju Bugarčićeva firma ugovorom obavezuje za sve 

preuzete obaveze i da snosi odgovornost za eventualne propuste. 

Strugar je naglasio i da bi se dobit od šampionata podijelila ravnopravno svim 

klubovima koji su članovi saveza. 

Predsjednik Skupštine Veselin Piletić je potom kazao da Bugarčić može biti samo 

saradnik u organizaciji i da sve radi pod nadzorom našeg asocijacije. 

Strugar je pojasnio da tu nema dile i da bi KBSCG bio organizator takmičenja, a da 

bi Bugarčićeva firma bila samo tehnički orgaizator šampionata. 

Selektor Goran Radonjić, kao gost Skupštine, kazao je da je da je apsolutno za 

organizaciju Svjetskog prvenstva. Istakao je da se nakon dugotrajnih pregovara u 

kojim je i on učestvovao, došlo do boljih uslova za naš savez ukoliko bi dobio 

domaćinstvo. Osvrnuo se na značaj prvenstva svijeta i sa sportskog aspekta, i 

naglasio da bi mu to kao selektoru predstavilo poseban izazov. Pozvao je sve 

prisutne da pronađu najbolji model u vezi sa kandidaturom. 

Predstavnik kluba Ariston Predrag Lekić rekao je da se uprkos najboljoj namjeri 

nije do kraja ispoštovala procedura, jer smatra da je trebalo da Skupština prva 

zasijeda povodom ove teme umjesto Upravnog odbora. Lekić je naveo da podržava 

organizaciju šampionata planete. Istakao je da bi to bilo veoma značajan događaj 

koji je teško i zahtjevno organizovati. Smatra da Savez bez stručne pomoći ne bi 

mogao samostalno organizovati nadmetanja. Podržao je da firma iz Beograda bude 

tehnički organizator. Istakao je da je ipak trebalo, ali da nije ni sada kasno, oformiti 

tim (komisiju od tri do pet članova) koji će pregovarati sa svim partnerima koji bi 

učestvovali u organizaciji šampionata kako bi se možda izborili još bolji uslovi.  

Predsjednik saveza Ivan Strugar kazao je da procedura nije prekšena, već da je po 

Statutu saveza, prvo bilo potrebno upoznati UO sa tom temom, a potom uputiti 

predlog Skupštini na odlučivanje. Podsjetio je da vrijeme za podnošenje 

kandidature ističe, te da je potrebno da svi budu operativni kako rok za prijavu ne 

bi istekao. Naveo je da je Srđan Bugarčić, koji je na čelu firme iz Beograda, 

prihvatila uslove Kik bok saveza Crne Gore prilikom moguće organizacije 



šampionata svijeta. Strugar je kazao da se ne smije prolongirati prilkom 

podnošenja kandidature, jer će se u suprotnom izgubiti mogućnost aplikacije. 

Riječ je uzeo član UO Andrej Đelošević. Kazao je da je bio i za početnu ponudu i 

za ostale koje su kasnije stigle. Smatra da nijedna ponuda nije mogla biti loša po 

naš savez, jer bi savez svakako stekao značajnu materijalnu i drugu korist. Kaže da 

je sama mogućnost organizacije prioritet, te da tu istorijski mogućnost ne treba 

propustiti. Kazao je treba biti objektivan i reći da savez ne bi sam mogao da iznese 

tehničku organizaciju. Podržao je rješenje za koje se izborio UO i napomenuo da je 

sve članove UO izabrala Skupština, te da svi oni uvijek rade u najboljem interesu 

saveza. 

Prisutnima se potom obratio još jedan član UO Enis Pupović. Kazao je da je sama 

mogućnost da se Svjetsko prvenstvo održi u našoj zemlji velika i radosna vijest i 

da bi to bila nesvakidašnja promocija Crne Gore, našeg sporta i saveza. Istakao je 

da je glasao na sjednici UO i za početnu i za sve naredne ponude, jer je svaka 

dobra po savez. Napomenuo je da je ima iskustva sa organizacijom takmičenja, ali 

da je teret šampionata plenete veliki za savez, ako ne bi imao tehničku i svaku 

drugu vrstu pomoći. Istakao je da savez tako neće imati glavobolja i problema 

prilikom organizacije. Naglasio je da je savez svih prisutnih i članova njihovih 

klubova i da nije došlo do nikakvog prekršaja prilikom pregovora ni od strane UO 

ni od predsjednika saveza Ivana Strugara. 

Predsjedavajući Veselin Piletić naglasio je da se sve mora raditi transparentno, jer 

je jedino tako ispravno, ali da se treba boriti za što veća novčana sredstva. 

Član UO Darko Milašinović kazao da u slučaju da neko ima drugi predlog to 

odmah iskaže jasno, ali i da preuzme odgovornost ukoliko naš savez ispadne iz 

trke za organizaciju SP. Kazao je da se stvara atmosfera od pojedinaca kao da žele 

da odbiju kandidaturu. Napomenuo je da niko ne smije neozbiljno pregovarati kada 

je ovakva stvar u pitanju i naglasio da je poželjno ubrzati proceduru, te da se 

delegati Skupštine izjasne da li su za predloženo ili ne. 

Slobodan Jovetić delegat kluba Stugar team kazao je nije potrebno praviti dodatne 

komisije te da je sve prilikom apliciranja za SP jasno i javno, te da vrijeme prolazi 

i da se treba što prije glasati. 

Željko Đaletić delegat kluba Evropa istakao je da je jasno da su svi za podnošenje 

kandidature, ali da se samo treba usaglasiti o uslovima, tačnije da što više novca 

ostane savezu. Zamolio je sve da se napravi dogovor u interesu sporta i sportista jer 



su oni suština priče i saveza. Kazao je da se uvijek zalagao da se sportisti redovno 

nagrađuju. Saglasio se da je teško organizovati i prvnestvo Crne Gore a ne svijeta. 

Smatra da nije poželjno monopolizovati bilo koji organ saveza, već da se Skupština 

izjasni o predlozima. Podržao je predlog Predraga Lekića da se napravi novi 

pregovarački tim, prije nego što savez aplicira za organizaciju Svjetskog prvenstva. 

Zaključio je da su svi predlozi korektni samo da ih treba upakovati u jedan, te da 

podjela ne treba biti, već raditi u interesu sporta. 

Selektor Goran Radonjić naveo je da jeste poželjno oformiti tim da u što kraćem 

roku usaglasi detalje u vezi sa organizacijom sa potencijalnim partnerima. 

Predstavnik kluba Lovćen Janko Kuzman naveo je da je svima interes 

organizacija prvenstva. Istakao je da voz prolazi, te da se svi moraju izjasniti što 

prije u vezi sa predlogom. Naveo je da organizacija Svjetskog prvenstva djeluje 

kao san, te da ne treba previše polemisati o tome. 

Predstavnik kluba Pljevlja Elsan Delić nadovezao se na riječi kolege Kuzmana. 

Kazao je da se radi sve po pravilima, te da misli da su se stvorile dvije grupe, jedna 

koja ne vjeruju u pregovore Ivana Strugara i druga koja ga podržava. Pozvao je sve 

da se izjasne o tome. Zaključio je da je Ivan Strugar bio precizan i transparentan i 

da radi samo u interesu saveza. Kazao je da mimo toga ne vidi druge probleme, te 

da se u rad predsjednika Strugara ne može sumnjati. 

Predstavnik kluba Univerzum Mersad Muković naveo je da ne treba bježati od 

elitog društva, te da bi Crna Gora organizacijom bila u njemu, gdje joj je i mjesto. 

Kazao je da ga je Ivan Strugar ubijedio da uvijek radi sve po zakonu te da nije 

prekšio nikakvu proceduru. 

Predstavnik kluba Bar Jozo Dabović kazao da je i on iskusan kada se radi o 

održavanju raznih takmičenja u više sportova. Rekao je da je apsolutno ispravno da 

se angažuje firma koja bi bila tehnički organizator, jer se tako posluje svuda u 

svijetu. Smatra da klubovi to treba da podrže, te da savez funkcioniše veoma dobro 

i da nema zamjerku na rad niti predsjednika saveza niti ostalih. Istakao je da 

klubovi treba da se posvete takmičarima i da iskažu povjerenje savezu. 

Delegat kluba Albulena 1 Agron Ujkaši smatra da je suvišno pričati o značaju 

organizacije Svjetskog prvenstva. Smatra da je posao predsjednika saveza i UO da 

pregovara povodom organizacije, a ne da se bespotrebno pravi nova komisija za 

pregovore. 



Predsjednik Ivan Strugar kazao je da smatra da nema nikakvim podjela u savezu i 

da će svi ostati jedinstveni kao do sada, već da se samo radi o drukčijim pogledima 

na kandidaturu. Istakao je da bi poželjno bilo danas glasati za predlog, kako se ne 

bi gubilo vrijeme, već da se nastavi procedura. 

Predsjednik Skupštine Veselin Piletić usvojio je sugestiju Ivana Strugara. Kazao je 

da je dobro čuti različita mišljenja, da je sjednica bila konstruktvina, te je tri 

predloge stavio na glasanje: 

Predlog 1 – oformiti pregovarački tim koji bi dogovorio nove detalje u vezi 

potencijalnom organizacijom Svjetskog prvenstva 

Uslijedilo je glasanje. 14 delegata glasalo je protiv, samo je Predrag Lekić 

predstavnik kluba Ariston bio za, te taj predlog nije usvojen. 

Predlog 2 – da se umjesto fiksnog dijela zarade saveza od šampionata svijeta 

dogovori podjela profita u procentima 

Svi su glasali protiv tog predloga, pa je jednoglasno odbačen. 

Predlog 3 – da KBSCG podnese kandidaturu za organizaciju Svjetskog 

prenstva po uslovima koje je dogovorio UO na Drugoj sjednici 20. 02. u 

Podgorici 

14 delegata klubova glasalo je ZA, protiv tog predloga bio je samo predstavnik 

kluba Ariston Predrag Lekić, pa je taj predlog potrebnom većinom USVOJEN.  

Skupština je dala saglasnost Upravnom odboru da nastavi proceduru za 

konkurisanje za organizaciju Svjetskog prvenstva, te shodno Zakonu o sportu Crne 

Gore, podnese zahtjev da dobijanje saglasnosti od strane Uprave za sport i mlade. 

Predsjednik saveza Ivan Strugar podsjetio je da podnošenje kandidature košta 

3000 eura nepovratno, te da je na njegov predlog Srđan Bugarčić prihvatio da snosi 

polovinu troška. 

Konstatovano je da time zaključena prva i glavna tačka dnevnog reda.  

Na predlog klubova, usvojena je i odluka da savez refundira troškove puta 

predstavnicima klubova koji su došli sa juga i sjevera zemlje. 

 

 



Nakon toga, generalni sekretar saveza Marko Perović upozao je sve prisutne sa 

novom platformom koja će ubuduće služiti za prijavu takmičara za međunarodna 

takmičenja. Sekretar je detaljno objasnio kako će ta platforma funkcionisati, pa je 

zamolio predstavnike klubova da mu u najkraćem roku dostave spisak takmičara 

koje žele da prijave za registar. 

Predsjednik Skupštine Veselin Piletić zahvalio je svima na prisustvu i saradnji i 

napomenom da će u narednom periodu biti održana i Redovna Skupština Kik boks 

saveza Crne Gore zaključio je sjednicu. 

 

 

 

Podgorica, 01. 03. 2021. 

 

Zapisničar                                                                                     Ovjerioci zapisnika  

Marko Perović                                                                                  Slobodan Jovetić 
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